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Předmět Zasedání 18/2015–2018  

Datum  20. listopadu 2017 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Vančurová, Zelenka,  

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Trávníčková, Zeman, Novák T. 

 Fakulta podnikohospodářská (F3): Mikan, Mládková, Tyll, Ondrčka 

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Bozděchová, Knettig 

  Fakulta národohospodářská (F5): Ševčíková, Váňa, Vondráček, Kinský, Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Dvořák, Krbová, Novák M., Prchal 

  Jiné: Fiala 

Omluvení  Husák (F1), Bič, Vokálek (F2) Vltavská (F4), Kupka (F6) 

Neomluvení  Petrouš (F1), Novák J. (F3) 

Hosté  prof. Machková (rektorka), doc. Dvořák (prorektor), doc. Fischer (prorektor), prof. 

Musílek (prorektor), Ing. Svoboda (kvestor), doc. Langhamrová (předsedkyně AS FIS), 

Ing. Mareš (místopředseda AS FPH), Ing. Mazouch (proděkan FIS), doc. Ševčík (děkan 

NF) 

Předsedal Berka 

Doba  13:06 – 16:59 

 

Program 

1. Řád celoživotního vzdělávání a vzdělávání v mezinárodně uznávaných kurzech Vysoké školy 

ekonomické v Praze 

2. Vnitřní předpisy Fakulty managementu 

3. Vnitřní předpisy Fakulty informatiky a statistiky 

4. Vnitřní předpisy Fakulty podnikohospodářské 

5. Návrh změny rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2017 

6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na roky 2018 a 2019 

7. Návrh člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 

8. Delegáti do Rady vysokých škol 

9. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání a vyzval senátory k uctění památky zesnulého 
profesora Václava Riedlbaucha, předsedy AS VŠE v minulém funkčním období, minutou ticha. 
Předseda poté vyzval senátory k předložení návrhů k doplnění programu a následně předložil 
program osmnáctého zasedání AS VŠE ke schválení.  

Hlasování č. 18-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 18. zasedání dne 20. listopadu 2017 v těchto bodech: 

1. Řád celoživotního vzdělávání a vzdělávání v mezinárodně uznávaných kurzech Vysoké 
školy ekonomické v Praze 

2. Vnitřní předpisy Fakulty managementu 
3. Vnitřní předpisy Fakulty informatiky a statistiky 
4. Vnitřní předpisy Fakulty podnikohospodářské 
5. Návrh změny rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2017 
6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na roky 

2018 a 2019 
7. Návrh člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
8. Delegáti do Rady vysokých škol 
9. Různé 

PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Program byl schválen. 

R 

1. Řád celoživotního vzdělávání a vzdělávání v mezinárodně uznávaných kurzech Vysoké školy 
ekonomické v Praze 

 Prorektor Dvořák představil předkládaný materiál a přiblížil změny, ke kterým v dokumentu 
průběžně došlo, než byl finálně předložen AS VŠE. 
Předseda Berka seznámil senátory s doporučujícím stanoviskem Studijní a pedagogické 
komise. Předseda Legislativní komise Zeman informoval senátory, že Legislativní komise 
předložený materiál neprojednala. 

Hlasování č. 18-2 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Řád celoživotního vzdělávání a vzdělávání v mezinárodně uznávaných 
kurzech Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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2. Vnitřní předpisy Fakulty managementu 
 Předseda AS FM Michal Novák seznámil senátory s předkládanými předpisy a seznámil je se 

změnami, které byly v předpisech provedeny oproti verzi předložené na minulé jednání AS 
VŠE. 
Předseda Legislativní komise Zeman seznámil senátory s doporučujícím stanoviskem 
Legislativní komise. Předseda Berka seznámil senátory se souhlasným stanoviskem paní 
rektorky. 

Hlasování č. 18-3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Statut Fakulty managementu Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 
Hlasování č. 18-4 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Volební řád Akademického senátu Fakulty managementu Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 
Hlasování č. 18-5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Akademického senátu Fakulty managementu Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

3. Vnitřní předpisy Fakulty informatiky a statistiky 
 Předsedkyně AS FIS Langhamrová seznámila senátory s předkládaným předpisem.  

Předseda Legislativní komise Zeman seznámil senátory s doporučujícím stanoviskem 
Legislativní komise. Předseda Berka seznámil senátory se souhlasným stanoviskem paní 
rektorky. 

Hlasování č. 18-6 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Disciplinární řád pro studenty Fakulty informatiky a statistiky Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Vnitřní předpisy Fakulty podnikohospodářské 
 Místopředseda AS FPH Mareš seznámil senátory s předkládanými vnitřními předpisy FPH.  

Předseda Legislativní komise seznámil senátory se stanoviskem Legislativní komise, v němž 
komise doporučuje schválit Statut FPH, Disciplinární řád pro studenty FPH a Jednací řád 
Vědecké rady FPH a nedoporučuje schválit Volební řád AS FPH a Jednací řád AS FPH. Rektorka 
Machková doporučuje předpisy schválit po zapracování připomínek z Právního oddělení. 

R 
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V průběhu projednávání bodu se na jednání dostavili senátoři Mikan (před hlasováním č. 18-
7), Ševčíková a Tyll (před hlasováním č. 18-8). 
K jednotlivým předpisům proběhla diskuse. Na základě diskuse místopředseda Mareš stáhl 
návrh Volebního řádu AS FPH a Jednacího řádu AS FPH. 

Hlasování č. 18-7 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Statut Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Hlasování č. 18-8 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Disciplinární řád pro studenty Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 12 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 11 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-9 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Vědecké rady Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

5. Návrh změny rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2017 
 Kvestor Svoboda seznámil senátory s návrhem změny rozpočtu VŠE, která souvisí s navýšením 

rozpočtu VŠE ze strany MŠMT. 
Předsedkyně Finanční komise Vančurová seznámila senátory s doporučujícím stanoviskem 
komise. 

Hlasování č. 18-10 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje změnu rozpočtu VŠE na rok 2017. 
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na roky 2018 a 
2019 

 Kvestor Svoboda seznámil senátory s předkládaným materiálem a stručně představil jeho 
jednotlivé části. 
Předsedkyně Finanční komise Vančurová seznámila senátory s doporučujícím stanoviskem 
komise. Finanční komise zároveň žádá pana kvestora, aby v lednu 2018 předložil AS VŠE 
pravidla uplatňování kompenzací meziročních změn rozpočtu fakult a podrobnější rozpis 
příspěvku A+K do úrovně fakult. 
 

R 
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Hlasování č. 18-11 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu VŠE na roky 2018 a 2019. 
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
O usnesení nehlasovala senátorka Trávníčková. 
Po hlasování jednání opustil senátor Tomáš Novák. 

 
Hlasování č. 18-12 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE žádá pana kvestora, aby v lednu 2018 předložil AS VŠE pravidla uplatňování 
kompenzací meziročních změn rozpočtu fakult a podrobnější rozpis příspěvku A+K do úrovně 
fakult. 
PRO: 21 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
O usnesení nehlasoval senátor Dvořák. 

 

7. Návrh člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
 Předseda Berka seznámil senátory s tím, že z důvodu úmrtí prof. Riedlbaucha, který byl 

členem Rady pro vnitřní hodnocení, musí AS VŠE navrhnout nového člena RVH. Zároveň 
navrhl, aby se o návrzích na členy RVH hlasovalo tajně. 
Senátor Chlapek navrhl na člena RVH prof. Jiřího Ivánka a stručně svůj návrh zdůvodnil. 
Senátor Mikan navrhl na člena RVH doc. Hanu Mikovcovou a stručně svůj návrh zdůvodnil. 
Senátor Michal Novák navrhl na člena RVH doc. Tomáše Kincla a stručně svůj návrh zdůvodnil. 

Hlasování č. 18-13 o usnesení AS VŠE: 
O návrzích na členy Rady pro vnitřní hodnocení VŠE bude AS VŠE hlasovat tajně. 
PRO: 19 
PROTI: 1 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 
Hlasování č. 18-14 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE souhlasí, že skrutátory tajného hlasování budou senátoři Berka, Marek a Prchal. 
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 
Po hlasování se na jednání dostavil senátor Váňa. 

 

 
Hlasování č. 18-15 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE navrhuje za člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE prof. RNDr. Jiřího Ivánka, CSc. 
PRO: 9 
PROTI: 2 
ZDRŽELI SE: 9 
Usnesení nebylo schváleno. 
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Hlasování č. 18-16 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE navrhuje za člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE doc. Ing. Hanu Mikovcovou, Ph.D. 
PRO: 13 
PROTI: 2 
ZDRŽELI SE: 7 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-17 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE navrhuje za člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE doc. Ing. Tomáše Kincla, Ph.D. 
PRO: 9 
PROTI: 1 
ZDRŽELI SE: 11 
Usnesení nebylo schváleno. 
Po hlasování jednání opustil senátor Dvořák. 

 

8. Delegáti do Rady vysokých škol 
 Předseda Berka seznámil senátory s žádostí Rady vysokých škol o nominování delegátů do 

sněmu a předsednictva RVŠ. Předseda Berka navrhl, aby se o návrzích na delegáty hlasovalo 
tajně. 
Senátor Vondráček navrhl na delegáta do sněmu a předsednictva RVŠ (pro funkci 
místopředseda Rady) doc. Miroslava Ševčíka a stručně svůj návrh zdůvodnil. Doc. Ševčík 
stručně nastínil, na co by se v RVŠ zaměřil. 
Senátor Bič navrhl na delegáta do sněmu a předsednictva RVŠ Ing. Petra Mazoucha. Ing. 
Mazouch se stručně představil a nastínil, na co by se v RVŠ zaměřil. 
Senátor Marek navrhl na delegáta do sněmu a předsednictva RVŠ (pro funkci místopředseda 
Rady) doc. Milana Hrdého a stručně svůj návrh zdůvodnil. 

Hlasování č. 18-18 o usnesení AS VŠE: 
O návrzích na delegáty do Rady vysokých škol bude AS VŠE hlasovat tajně. 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 
Hlasování č. 18-19 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE souhlasí, že skrutátory tajného hlasování budou senátoři Berka, Mikan a Prchal. 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-20 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do sněmu a předsednictva Rady vysokých škol za VŠE doc. Ing. Miroslava 
Ševčíka, CSc. a doporučuje ho pro funkci místopředseda Rady. 
PRO: 10 
PROTI: 9 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení nebylo schváleno. 
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Hlasování č. 18-21 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do sněmu a předsednictva Rady vysokých škol za VŠE Ing. Petra Mazoucha, 
Ph.D. 
PRO: 12 
PROTI: 6 
ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Jelikož bylo schváleno delegování Ing. Mazoucha do sněmu a předsednictva RVŠ, o delegování 
doc. Hrdého již hlasováno nebylo. 

Dále bylo třeba zvolit jednoho delegáta do sněmu RVŠ. Předseda Berka se dotázal, zda 
kandidáti neschválení do předsednictva Rady vysokých škol jsou ochotni kandidovat do sněmu 
Rady vysokých škol. Na základě jejich souhlasu senátor Vondráček navrhl doc. Ševčíka a 
senátor Marek navrhl doc. Hrdého. 

Hlasování č. 18-22 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do sněmu Rady vysokých škol za VŠE doc. Ing. Miroslava Ševčíka, CSc. 
PRO: 11 
PROTI: 7 
ZDRŽELI SE: 4 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-23 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do sněmu Rady vysokých škol za VŠE doc. JUDr. Ing. Milana Hrdého, Ph.D. 
PRO: 12 
PROTI: 4 
ZDRŽELI SE: 5 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Předseda Berka přerušil projednávání bodu 8 programu a přistoupil k bodu 9, v jehož rámci 
přivítal spolužáky Jana Palacha z VŠE. Spolužáci Jana Palacha navrhli, že by v prostorách VŠE 
mohla být umístěna pamětní deska Jana Palacha a koleje na Jarově by mohly nést jméno Jana 
Palacha, zároveň by tamtéž byla umístěna také pamětní deska. Dále nabídli poskytnutí 
historických materiálů např. pro potřeby sestavení 3. dílu Dějin VŠE. 

Rektorka Machková přiblížila dosavadní jednání a jako kontaktní osobu pro další jednání 
doporučila kvestora Svobodu. Kvestor Svoboda uvedl, že zajištění pamětní desky v areálu VŠE 
zajistí VŠE a deska by měla být umístěna ve Staré budově v prostoru odpočívadla u vstupu do 
knihovny. Pamětní deska by měla být umístěna do ledna 2019 (50. výročí úmrtí Jana Palacha). 
Pojmenování kolejí závisí na schválení bratrem Jana Palacha Jiřím. Historické materiály by 
mohly být využity také k uspořádání výstavy k 50. výročí úmrtí Jana Palacha. 

K bodu proběhla krátká diskuse. 

Hlasování č. 18-24 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE podporuje snahu spolužáků Jana Palacha z VŠE o důstojné uctění jeho památky formou 
instalace pamětní desky v prostorách Staré budovy VŠE a formou pojmenování jedné z kolejí 
na Jarově včetně instalace 2. pamětní desky tamtéž. AS VŠE ukládá panu kvestorovi 
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v součinnosti s navrhovateli předložit AS VŠE do konce ledna 2018 materiál popisující 
konkrétní zabezpečení jednotlivých kroků. 
PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

Dále pokračovalo projednávání bodu 8 programu tajným hlasováním o fakultních a 
studentských delegátech RVŠ. Senátor Mikan odstoupil ze skrutátorské komise. 

 
Hlasování č. 18-25 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol za Fakultu financí a účetnictví VŠE Ing. Katarínu 
Krpálkovou Krelovou, Ph.D. 
PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-26 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol za Fakultu mezinárodních vztahů VŠE Ing. Jana Martina 
Rolence, Ph.D. 
PRO: 13 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-27 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol za Fakultu podnikohospodářskou VŠE Ing. Pavla 
Mikana. 
PRO: 13 
PROTI: 2 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-28 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol za Fakultu informatiky a statistiky VŠE doc. Ing. Jitku 
Langhamrovou, CSc. 
PRO: 12 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 5 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-29 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol za Národohospodářskou fakultu VŠE RNDr. Janu 
Kouřilovou, Ph.D. 
PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 
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Hlasování č. 18-30 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol za Fakultu managementu VŠE doc. Ing. Tomáše Kincla, 
Ph.D. 
PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-31 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol jako delegáta do Studentské komory za VŠE Bc. Lukáše 
Hulínského. 
PRO: 14 
PROTI: 1 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 18-32 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE deleguje do Rady vysokých škol jako náhradníka delegáta do Studentské komory za 
VŠE Bc. Martina Hammerbauera. 
PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

 

9. Různé 
 V 16:59 přestal AS VŠE být usnášeníschopný a předseda Berka ukončil zasedání. Termín 

dalšího zasedání AS VŠE byl předběžně stanoven na 11. 12. 2017 od 13 hodin. 
I 

V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

V Praze dne 20. listopadu 2017 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


